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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:79 Björnjakten i Gävleborg

Under björnjakten i Gävleborgs län sköts tre björnar mer än vad kvoten 
medgav. De tre björnarna som skjutits beslagtogs och destruerades därefter. 
Formellt sett hade inget fel begåtts; björnarna sköts under ett kort tidsspann och 
rapporterades in inom en timme efter att länsstyrelsen hade avlyst årets 
björnjakt. 

Denna hantering av bytesdjur och behandlingen av de berörda jägarna beror på 
att länsstyrelsen och polisen i Gävleborgs län tolkar lagen på ett nytt sätt. Det är 
respektlöst att behandla jägare med ärligt uppsåt på detta vis och helt 
oacceptabelt att bytesdjur destrueras, trots att inget lagbrott har begåtts. 

Vilka åtgärder avser ministern att ta för att undvika att denna typ av situationer 
uppstår?

………………………………………

Ulf Berg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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